
Protokół Nr 152

posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 14 maja 2021r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 800. Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz

zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli członkowie Zarządu oraz:

• Skarbnik Powiatu -Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponował następujący porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołu Nr 150 posiedzenia Zarządu Powiatu.

3. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach:

a) oceny rocznej działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej

w Końskich za 2020 rok, działającego przy Towarzystwie

Wspierania Rozwoju Powiatu "Wszechnica Konecka",

b) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia "Programu Wsparcia

Podmiotów Ekonomii Społecznej w Powiecie Koneckim na lata

2021-2025",

c) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia "Powiatowego Programu

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar

Przemocy w Rodzinie w Powiecie Koneckim na lata 2021 - 2025",

d) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia "Programu rozwoju

pieczy zastępczej w Powiecie Koneckim na lata 2021 - 2023".

4. Podjęcie uchwały Zarządu w sprawie przyjęcia "Raportu o stanie Powiatu

Koneckiego za 2020 rok".

5. Ocena zasobów Pomocy Społecznej za rok 2020 dla Powiatu Koneckiego.

6. Omówienie koncepcji reorganizacji Wielofunkcyjnej Placówki Pomocy

Dziecku i Rodzinie wStąporkowie.
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7. Informacja dotycząca zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie

2020/2021.

8. Rozpatrzenie wniosków w sprawach:

a) Domu Pomocy Społecznej "Cichy Zakątek" w Końskich

o wyrażenie zgody na wykonanie remontu części dachu budynku

zespołu II,

b) I Liceum Ogólnokształcącego w Końskich o zabezpieczenie

środków na remont boiska sportowego, wykonanie wentylacji oraz

wymianę instalacji elektrycznej,

c) KPPSP w Końskich o dofinansowanie ciężkiego samochodu

ratowniczo-gaśniczegow wysokości 100 000 zł,

d) OSP w Stąporkowie o dofinansowanie zakupu stacji DSP-52BS.

9. Prezentacja zdjęć dachu budynku administracyjnego Starostwa.

10.Podjęcie decyzji w sprawie przedłużenia umowy najmu z Agencją

Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa.

11.Wydanie opinii dla przedsięwzięcia pn: "Budowa drogi powiatowej

Nr 0413 T Młotkowice - Cis - Zychy - Podlesie".

12.Wnioski do zmiany części planu zagospodarowania przestrzennego

fragmentu terenu miasta Końskie oraz sołectwaKomica.

13.Sprawy różne.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał, czy są uwagi do

treści zaproponowanego wyżej porządku obrad.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz wniosła o rozszerzenie

porządku obrad w punkcie 4. o podpunkt b) - "podjęcie uchwały Zarządu

w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 rok".

Zarząd rozszerzył porządek obrad o wnioskowany punkt oraz przyjął

porządek obrad po uwzględnieniu zmian.

Zarząd przyjął protokół Nr 150 posiedzenia Zarządu Powiatu.
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Ad. 3

a) Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich - Pani

Urszula Przygodzka przedstawiła ocenę rocznej działalności Warsztatu

Terapii Zajęciowej w Końskich za 2020 rok, działającego przy

Towarzystwie Wspierania Rozwoju Powiatu "Wszechnica Konecka".

Omówiła sposób wykorzystania środków PFRON oraz środków powiatu

przekazanych na działalność WTZ, jak również projekty

współfinansowane ze źródeł zewnętrznych realizowane dla

wychowanków Warsztatu. Zwróciła uwagę na utworzenie dodatkowej

pracowni z nowoczesnym ploterem.

Uwag do przedstawionego materiału nie było.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady powiatu

w przedmiotowej sprawie i przekazał go organowi stanowiącemu.

Radca Prawny - Pani Iwona Bogacka - Urban przedstawiła trzy projekty

uchwał Rady Powiatu w sprawach:

b) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia "Programu Wsparcia

Podmiotów Ekonomii Społecznej w Powiecie Koneckim na lata 2021

2025",
c) zrrnemająca uchwałę w sprawie przyjęcia "Powiatowego Programu

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy

w Rodzinie w Powiecie Koneckim na lata 2021 - 2025",

d) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia "Programu rozwoju pieczy

zastępczej w Powiecie Koneckim na lata 2021 - 2023".

Oznajmiła, że rozstrzygnięciem nadzorczym Wojewoda Świętokrzyski

uchylił uchwały Rady Powiatu w przedmiotowych sprawach. Uchylenie

dotyczyło publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa

Świętokrzyskiego, co wiąże się z terminami wejścia uchwał w życie.

Stwierdziła, że pomimo udzielenia obszernych wyjaśnień Wojewoda podtrzymał

swoje stanowisko. W związku z tym zostały przygotowane w/w projekty uchwał

Rady Powiatu zmieniająceuchylone uchwały w omówionych kwestiach.
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Zarząd pozytywnie zaopiniował projekty uchwał Rady Powiatu

w przedmiotowych sprawach i przekazał je organowi stanowiącemu.

Ad. 4

a) Naczelnik Wydz. Organizacji i Informatyzacji Powiatu - Pan Radosław

Lachowski przedstawił "Raportu o stanie Powiatu Koneckiego za 2020

rok". Oznajmił, że otrzymany od jednostek materiał ujednolicił i zebrał

w całość. Podkreślił, że z uwagi na pandemię COVID-19 był to

wyjątkowo trudny rok. Pokazał na wykresie słupkowym, jak zmieniały się

dochody powiatu od 2004 roku, czyli od momentu wejścia polski do Unii

Europejskiej. Podkreślił, że szczególnie w porównaniu do roku 2019

dochody wzrosły od około 25% t.j. z planowanych na poziomie ok.

108 mln zł wykonano ponad 120 mln zł. Dodał, że udało się pozyskać

wiele środków w ramach przeciwdziałania COVID-I9. Odbyły się dwa

duże wydarzenia promocyjne z udziałem Prezydenta RP t.j. podpisanie

ustawy kolejowej oraz debata prezydencka. W kwestii demografii

stwierdził, że liczba mieszkańców powiatu spadła poniżej 80 000 osób, co

przy najbliższych wyborach samorządowych przełoży się na mniejszą

liczę radnych (z 21 na 19). Poinformował, że omawiany Raport jest

częścią procedury absolutoryjnej.

Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski uzupełnił wypowiedź

przedmówcy. Stwierdził, że Raport podlega konsultacjom społecznym,

następnie debacie publicznej i jest podstawą votum zaufania udzielanego

Zarządowi.

Biorąc pod uwagę znaczny wzrost dochodów powiatu Przewodniczący

Zarządu - Pan Grzegorz Piec pozytywnie ocenił sposób gospodarowania

środkami powiatu, szczególnie w kontekście umiejętności pozyskiwania

środków ze źródeł zewnętrznych.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec poddał uchwałę w sprawie

przyjęcia "Raportu o stanie Powiatu Koneckiego za 2020 rok" pod głosowanie.
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 34/2021 w przedmiotowej

sprawie i przekazał ja organowi stanowiącemu.

b) Zarząd jednogłośnie podjął wprowadzoną dodatkowo do porządku obrad

i omówioną przez Skarbnika Powiatu - Panią Edytę Drążkiewicz uchwałę

w Nr 35/2021 sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021

rok.

Ad.5

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie - Pani Urszula

Przygodzka omówiła informację w zakresie oceny zasobów Pomocy Społecznej

za rok 2020 dla Powiatu Koneckiego. Oznajmiła, że przedmiotowe

sprawozdanie zawiera statystyki pozyskane przez PCPR i jednostki powiatowe,

w tym PUP . Przedstawia analizę opisową wybranych danych obrazujących

sektor pomocy społecznej w Powiecie Koneckim z uwzględnieniem sytuacji

społecznej i demograficznej. Zwróciła uwagę na brak kandydatów na rodziny

zastępcze pomimo intensywnych działań promujących pieczę zastępczą.

W kwestii funkcjonowania DPS-ów stwierdziła, że z uwagi na COVID-19

zmniejszyła się liczba pensjonariuszy i zarówno w jednym, jak i drugim Domu

jest po 9 wolnych miejsc. Omówiła potrzeby i wnioski końcowe.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron wskazał na

konieczność podjęcia działań związanych z pozyskaniem pensjonariuszy.

Przypomniał sprawę związaną z przeniesieniem jednej z osób.

Innych uwag nie było.

Zarząd pozytywnie zaopiniował informację w zakresie oceny zasobów

Pomocy Społecznej za rok 2020 dla Powiatu Koneckiego i przekazał ją

organowi stanowiącemu.
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Ad. 6

W rozpatrywaniu sprawy uczestniczyli:

• Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich - Pani

Urszula Przygodzka,

• Dyrektor Wielofunkcyjnej Placówki Pomocy Dziecku i Rodzinie

wStąporkowie - Pani Jolanta Bała,

• Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek.

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich - Pani

Urszula Przygodzka zapoznała Zarząd z ustaleniami dotyczącymi utworzenia

nowej placówki poczynionymi w Wydz. Polityki Społecznej ŚUW. Oznajmiła,

że urzędnicy ŚUW są przychylnie nastawieni do projektu. Udzielą pomocy przy

sporządzeniu dokumentacji. Dokonają kontroli w zakresie spełnienia warunków

nałożonych przepisami prawa. Nawiązała do potrzeb powiatu w zakresie

działalności placówek opiekuńczych dla dzieci oraz wysokiego kosztu

utrzymania dzieci w placówkach w innych powiatach. Zwróciła uwagę, że

pomimo kierunku polityki państwa skierowanego na rozwój pieczy zastępczej

brakuje chętnych rodzin i wciąż jest duże zapotrzebowanie na opiekę

instytucjonalną.

Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek poinformowała, że Pani Dyrektor WPPDiR wStąporkowie

dokonała podziału lokali. Zapytała Zarząd o możliwość zlecenia wykonania

dokumentacji projektowej i zabezpieczenie na ten cel środków.

Dyrektor Wielofunkcyjnej Placówki Pomocy Dziecku i Rodzinie

wStąporkowie - Pani Jolanta Bała stwierdziła, że są duże potrzeby w zakresie

opieki instytucjonalnej. W chwili obecnej sześcioro dzieci czeka na

umieszczenie w placówce. Jest wiele pytań o umieszczenie dzieci z innych

powiatów. Przedstawiła propozycję podziału t.j. wspólne centrum obsługi oraz

placówka nr l i nr 2.
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Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa oznajmił, że uznaje potrzebę

utworzenia placówki tego typu, jednak interesuje go czy proponowane wyżej

rozwiązanie będzie spełniać warunki prawne inwestycja uzyska

dofinansowanie.

Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski stwierdził, że wizyta

w Urzędzie Wojewódzkim zapewnia poczucie bezpieczeństwa finansowego.

Jest duża szansa, aby w przypadku podjęcia dalszych kroków sfinalizować

sprawę,

Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek nadmieniła, że Pani Dyrektor WPPDiR wStąporkowie

oglądała podobną placówkę funkcjonującąw Skarżysku Kamiennej.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz zaproponowała dokonanie

rozeznania kosztów dokumentacji wraz z kosztorysem inwestorskim, aby na

sesję Rady Powiatu zostały zabezpieczone środki na ten cel.

Zarząd biorąc pod uwagę powyższe postanowił zlecić wykonanie

dokumentacji projektowej na realizację projektu utworzenia dwóch placówek

wielofunkcyjnych w budynku zajmowanym przez WPPDiR wStąporkowie.

Ponadto omówiono kwestie związane z mieszkaniami służbowymi przy

ZSP w Stąporkowie. Zarząd upoważnił Naczelnika Wydz. Polityki Społecznej,

Oświaty i Zdrowia - Pana Krzysztofa Stacherę do rozeznania sprawy.

Ad.7

Zarząd, po zapoznaniu się z treścią przyjął Informację dotyczącą

zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie 2020/2021 i przekazał ja

organowi stanowiącemu.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec oraz Członek Zarządu 

Pan Dariusz Banasik opuścili posiedzenie.
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Dalszą część posiedzenia poprowadził Z-ca Przewodniczącego Zarządu 

Pan Wiesław Skowron.

Ad. 8

a) Zarząd wyraził zgodę na wykonanie pokrycia dachowego części dachu

budynku zespołu II Domu Pomocy społecznej "Cichy Zakątek"

w Końskich.

b) Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek przedstawiła wniosek I Liceum Ogólnokształcącego

w Końskich o zabezpieczenie środków na remont boiska sportowego,

wykonanie wentylacji oraz wymianę instalacji elektrycznej. Oznajmiła, że

koszt wymiany nawierzchni boiska wyniesie ok. 154 000 zł, koszt

wykonania wentylacji ok. 80000 zł, koszt wymiany instalacji

elektrycznej ok. 265 312 zł. Dodała, że wykonanie wentylacji zleciła

w 2018 roku kontrola Świętokrzyskiego Państwowego Inspektoratu

Sanitarnego. Natomiast Państwowa Inspekcja Pracy zaleciła wykonanie

pomiarów ochronnych, których analiza wskazała na konieczność

wymiany przestarzałych instalacj i elektrycznych.

Zarząd uznał, że w pierwszej kolejności należy wykonać wentylację

i wymianę instalacji elektrycznej oraz postanowił zabezpieczyć na ten cel środki

finansowe.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz opuściła posiedzenie.

c) Zarząd pozytywnie rozpatrzył przedstawiony przez głównego Specjalistę

Wydz. Zarzadzania Kryzysowego - Pana Roberta Nagórnego wniosek

Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Końskich

o dofinansowanie ciężkiego samochodu ratowniczo-gaśniczego kwotą

100000 zł.

d) Biorąc pod uwagę, że dofinansowanie działalności Ochotniczej Straży

Pożarnej należy do zadań gminnych Zarząd uznał, że Miejska OSP
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w Stąporkowie, z prośbą o sfinansowanie stacji DSP-52BS powmna

zwrócić się w pierwszej kolejności do Gminy Stąporków.

Omówiono kwestie związane z przekazanymi w 2020 roku środkami dla

Komendy Powiatowej Policji w Końskich. Zarząd pozytywnie rozpatrzył

omówiony na jednym z poprzednich posiedzeń wniosek o dofinansowanie
samochodu służbowego Policji kwotą 50 000 zł.

Ad. 9
Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek przedstawiła zdjęcia poważne uszkodzonej elewacji przy

głównym wejściu do budynku administracyjnego Starostwa, zadaszonych

nadbudówek nad wejściami oraz kominów.

Omówiono kwestie związane z terminem gwarancji na roboty budowlane,
terminem trwałości projektu termomodemizacji, nadzorem budowlanym przy

realizacji projektu tennomodernizacji.

Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski zwrócił uwagę, że aby
wykonać prace remontowe w sposób solidny należy zdemontować całe podłoże,

do konstrukcji i założyć nowe, właściwe dla zaprawy murarskiej.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron poparł

przedmówcę. Stwierdził, że prace remontowe należy wykonać solidnie.
Zaproponował zlecenie przygotowania kosztorysu inwestorskiego na wykonanie

napraw.

Zarząd postanowił wystosować

sporządzenia kosztorysu inwestorskiego
elewacji, zadaszeń nad wejściami

administracyjnego Starostwa.

zapytanie ofertowe w
na wykonanie remontu

oraz remontu kominów

zakresie
fragmentu

budynku

Ad. lO
Sprawę przełożono do rozpatrzenia na jedno z kolejnych posiedzeń

Zarządu.
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Ad. II
Zarząd postanowił wydać pozytywną opinię w celu uzyskania decyzji

o zezwoleniu na realizację inwestycji pn: "Budowa drogi powiatowej Nr 0413T
Młotkowice - Cis - Zychy - Podlesie".

Ad. 12
Zarząd postanowił nie składać wniosków do zmiany części planu

zagospodarowania przestrzennego fragmentu terenu miasta Końskie oraz
sołectwa Komica.

Ad. 13
W sprawach różnych:

• Zarząd negatywnie odniósł się do wniosku firmy zewnętrznej

o udostepnienie dokumentów (faktur) w celu znalezienia oszczędności na
kosztach energii elektrycznej.

• Zarząd wyraził zgodę na wycenę i sprzedaż baniek po oleju grzewczym
oraz matrycówek nieużywanych już przez Wydz. Geodezji i Gospodarki
Nieruchomościami.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Z-ca Przewodniczącego

Zarządu o godz. 10°5 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Monika Równicka

··· ·················Vl~··············· ··· ·····,

Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik

...... .. ....tf ..
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